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Vineri, 25 octombrie, 
ora 20.00, au fost 
convocați, prin Ordinul 
Prefectului județului 
Ilfov nr. 530/22.10.2024, 
consilierii aleși în 
comuna Cernica, 
la alegerile locale 
din 9 iunie 2024 
pentru ceremonia de 
constituire a Consiliului 
Local Cernica, la 
eveniment participând, 
atât președintele CJ 
Ilfov, Hubert Thuma, cât 
și subprefecții Andrei 
Scutelnicu și Costin – 
Alexandru Ojog.

Cristina NEDELCU

După intonarea Imnului 
Național și oficierea unei cere-
monii religioase de către preoții 
parohiilor din comuna Cernica, 
prefectul județul Ilfov, Simona 
Neculae, a anunțat că numărul 
total de consilieri stabilit prin 
ordinul prefectului județului Il-
fov nr. 174/08.04.2024, pen-
tru CL Cernica este de 17, fiind 
validați 14 consilieri. 

Prefectul a dat apoi citi-
re încheierii de ședință prin ca-
re instanța de judecată a dis-
pus validarea consilierilor aleși. 
În dosarul 18185/1748/2024, a 
fost pronunțată încheierea civi-
lă nr. 396 prin care instanța de 
judecată, în numele legii dispu-
ne: ” În baza art. 114 alin. (1) și 
(2) din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul Administrativ raportat la 
art. 34 din O.U.G 21/2024, ad-
mite cererea formulată de pe-
tentul UAT comuna Cernica prin 
secretarul general al comunei 
Cernica, și pe cale de consecin-
ță: Validează mandatele con-
silierilor locali Vasile Florin, Al  

Jashi Isam, Istrate Aurica, Du-
mitrache Petra, Niță Gheorghe, 
Tudor Eugenia, Dumitrică Pa-
ul, Moise Dorel, Neicu Alexan-
dru, Ioniță Mugurel-Ștefănel, 
Ștefan Mariana, Ionescu Iuli-
an-Aurel, Stoinea Ștefan, Voicu 
Ion, declarați aleși la alegerile 
din 09.06.2024 pentru funcția 
de consilier local, în cadrul Con-
siliul Local al comunei Cernica. 
Invalidează mandatul consilie-
rilor declarați aleși Apostol Ge-
lu, Condruț Marius-Valentin și 
Stănișteanu Cristina, ca urma-

re a declarației de renunțare la 
mandatele de consilieri locali”.  

În ordine alfabetică, consili-
eri aleși și validați de Judecăto-
rie au depus jurământul, cu mâ-
na pe Biblie și pe Constituția Ro-
mâniei. După ce Consiliul Local 
Cernica s-a constitut legal, pri-
marul ales, validat de instanță 
prin hotărâre definitivă, Gelu 
Apostol, a depus, la rândul său, 
jurământul de credință. În final 
consilierilor locali și primarului 
reales prefectul Simona Necu-
lae le-a adus la cunoștință pre-

vederile legii privind conflictul 
de interese pentru aleși locali.

Potrivit prevederilor nou-
lui Cod Administrativ, în prima 
ședință a Consiliului Local, prin 
vot secret, cu majoritate ab-
solută, se va alege din rândul 
membrilor Consiliului Local Cer-
nica, la propunerea primarului 
sau a consilierilor locali, vicepri-
marul comunei.

Președintele Consiliului Ju-
de țean Ilfov, Thuma Hubert a 
a menționat că primarul Gelu 
Apostol nu are nevoie de sfaturi 

deoarece are foarte multe man-
date. El știe că administrația este 
grea și trebuie să îți asumi, tre-
buie să cauți surse de finanțare, 
trebuie să muncești, trebuie să 
fii perseverent, dar Gelu Apos-
tol face lucrurile acestea de 24 
și sunt convins că va continua. 
Vă asigur în continuare de spri-
inul meu și al colegilor mei de la 
CJI, de sprijinul dnei prefect și 
sunt convins că peste patru ani, 
Cernica va arăta ca de fiecare 
dată altfel, pentru că din patru 
în patru ani investițiile aici  au 
devenit din ce în ce mai semni-
ficative și din punct de vedere al 
investițiilor publice și din punc-
tul de vedere al investițiilor pri-
vate”, a spus președintele CJI.

”Îmi doresc de la dvs. să 
fiți aproape de oameni, vă do-
resc multă sănătate, putere 
de muncă, îndeplinirea tutu-
ror dorințelor în plan personal 
și profesional și mult succes în 
activitatea viitoare!”, a transmis 
prefectul județului Simona Ne-
culae, la finalul ceremoniei.

Consiliul Local și primarul Gelu Apostol, Consiliul Local și primarul Gelu Apostol, 
la un nou mandat: la un nou mandat: „„Comuna Cernica Comuna Cernica 

trebuie să fie prima!trebuie să fie prima!””

„Vă mulțumesc din suflet că sunteți alături de noi. 
Mulțumirile mele se îndreaptă către doamna prefect, domnul 
președinte al Consiliului Județean Ilfov, domnii vicepreședinți 
și domnii subprefecți. Le mulțumesc, de asemenea, 
consilierilor locali, pe care îi consider prieteni adevărați. Îi 
salut și pe cei nou veniți în Consiliul Local”, a declarat Gelu 
Apostol, menționând „suntem o echipă care își dorește să 
facă ceva pentru comuna noastră. Comuna noastră trebuie 
să fie prima!”, a subliniat acesta, adăugând că bugetul este 
foarte limitat, motiv pentru care este nevoie de sprijinul 
Consiliului Județean Ilfov și al Prefecturii.


